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POZVÁNKA

na zasedání Kulturní komise při RMČ Brno-Líšeň,

dne 3. října 2019 v 17.00 hod. v malé zasedačce budovy radnice Brno-Líšeň

Program:
a) zahájení, prezenční listina
b) doplnění bodů jednání
c) žádost o dotaci typu B paní Urbánkové -  viz příloha
d) informace z KCL - paní Eva Svobodová, radní pro kulturu a dočasná ředitelka KCL
e) plán schůzí na 1. pololetí 2020
f) diskuze 
f) závěr

Přeji spokojené a úspěšné dny

Hana Sosíková 
předsedkyně komise

Plánované schůze KK na 2. Pololetí 2019 -  zůstává 1. čtvrtek v měsíci: 
5 září, 3. října, 7. listopadu, 5. prosince -  vždy malá zasedačka



Zápis zjednání Kulturní komise (KK) ze dne 03.10.2019
místo konání: malá zasedací místnost budovy radnice Brno-Líšeň

Přítomni: Hana Sosíková (předsedkyně KK), Matěj Kos, Sylva Marková, Zbyněk Stejskal,
Ladislav Valášek, Šárka Zemanová

Omluveni: Hana Zabloudilová
Hosté: Eva Svobodová, radní pro kulturu a dočasná ředitelka KCL

viz Příloha č. 1_Prezenční listina

Program:

1. Zahájení, prezenční listina -  viz. Příloha č.1
2. Doplnění bodů jednání
3. Žádost o dotaci typu B - paní Urbánková -  viz Příloha č.2
4. Informace z KCL - paní Eva Svobodová, radní pro kulturu a dočasná ředitelka KCL
5. Plán schůzí na 1. pololetí 2020
6. Diskuze
7. Závěr

Ad 1: Zahájení, prezenční listina
Jednání Komise zahájeno v 17:05 hod. Přítomno 6 členů, KK je usnášeníschopná.

Ad 2: Doplnění bodů jednání
Do výše uvedeného programu jednání nebyly doplněny žádné další body k projednání. Program byl 
odsouhlasen.

Pro: 6 /p ro ti: 0 /zdrže l(a) se: 0 

Ad 3: Žádost o dotaci typu B - paní Urbánková (Příloha č. 2)
Paní Urbánková žádá o dotaci typu B ve výši 20.000 Kč na Adventní koncert 2019, který pořádá 1. adventní 
neděli v kostele sv. Jiljí v Líšni.
Proběhla krátká diskuse k tomuto bodu.
KK doporučuje Radě MČ schválení dotace typu B.

Pro: 6 /p ro ti: 0 /zdrže l(a) se: 0

Ad 4: Informace z KCL - paní Eva Svobodová, radní pro kulturu a dočasná ředitelka KCL
Paní radní podala informace o dění v KCL. V září byl připraven program na další období, proběh velký úklid. 
Byly aktualizovány webové stránky, je funkční facebook. Komerční pronájmy jsou naplněny, dokonce jsou 
prostory pronajímány i v pátek a v sobotu, což dříve nebyly.
Předpokládá se, že po novém roce bude vypsáno výběrové řízení na ředitele/ředitelku KCL. V současné 
době paní radní mapuje situaci a chce připravit podmínky pro nového ředitele/ku. Je třeba rozklíčovat 
procesy, navrhnout novou organizační strukturu a případně přijmout nové zaměstnance (v současné době 
jsou v KCL pouze 2 zaměstnanci v pracovním poměru. Dále je KCL je zatíženo byrokracií, která by měla 
spadat pod SML, paní radní navrhla aktualizovat zřizovací listinu KCL.

Ad 5: Plán schůzí KK na 1. pololetí 2020
Vždy první čtvrtek v měsíci, od 17. hodin v malé zasedací místnosti budovy radnice Brno-Líšeň, tedy:

9. ledna, 6. února, 5. března, 2. dubna, 7. května a 4. června 2020.

Ad 6: Diskuze

a) Malá Galerie LÍPA
Paní předsedkyně KK jednala s panem Karafiátem, aby byla v Líšeňských novinách pravidelně otištěna 
pozvánka s programem Malé Galerie LÍPA. Plán na příští rok je již naplněn.

b) Beseda k výročí Sametové revoluce
Paní radní informovala o připravované besedě k výročí Sametové revoluce, která se uskuteční dne 15. 11. 
2019. Pokud by někdo znal pamětníka, který se rád do besedy aktivně zapojil, prosím předejte kontakt paní 
radní.
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Ad 7: Závěr
Jednání KK bylo ukončeno v 17:50 hodin.
Termín příští schůze je 7. listopadu, dále pak 5. prosince -  vždy malá zasedací místnost radnice.

Zapsala Šárka Zemanová

Hana Sosíková, 
předsedkyně komise
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